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Защо говорим за това?

Обичаш ли да ходиш на кино? Усещането е много по-различно от това да гледаш филма вкъщи.
В киното можеш наистина да се "потопиш" във филма. 

А и да го споделиш с приятели.

Още по-хубаво е да идеш на кинофестивал. Филмите там са различни от тези, които дават през повечето време по кината. Може да те изненадат!

Защо е така? Защото по кината обикновено дават филмите, които ще се харесат на най-много хора. Да платиш права за показване, наем на зали и
т.н. е скъпо.

Ако някой филм е прекрасен, но малко хора ще го разберат... няма да продаде достатъчно билети, за да може разпространителите да си върнат
парите. Затова пък имаш шанс да гледаш най-добрите филми на кинофестивал!

Ето сега например започва "Киномания" - един от най-известните кинофестивали в България.
Когато има фестивал, могат да се показват филми, които още не се разпространяват у нас. 

Понякога има и състезателна програма. Фестивалът може да е на определена тема, но това не е задължително. У нас например има фестивал на
филмите за изкуство, "Мастър ъф арт".  Има и фестивал за близкоизточни филми, "Менар". Във Варна например има "Любовта е лудост" и "Златна
роза" - а също и фестивал за анимационни филми! В Балчик - за късометражни филми. В София е много популярен и "София филм фест". Има и
фестивал на филмите, направени по книти - "Синелибри".
Но "Киномания", който започва сега, е един от най-големите и най-важни фестивали у нас. 
Освен това ще се случва в цели три града - в София, Пловдив и Варна. И наистина ще бъде много интересно.

Някои от филмовите фестивали имат световна слава - като фестивалът в Кан "Златна палма". Или като Берлинския филмов фестивал. Или като този
в Карлови вари. 
Фестивалите са много важни за създателите на филмите. Ако филмът е хубав, той може да получи различни награди. Но и самото участие във
фестивала е шанс да бъде забелязан и обикнат от любителите на киното.

Най-напред - най-очакваният филм за възрастни. Това е "Уроците на Блага" на Стефан Командарев. Това е български филм, който взе много
международни награди, но все още не е показван у нас!
Затова любителите на киното нямат търпение да го видят. В него се разказва за пенсионирана учителка, която става жертва на телефонна измама.
Излъгана, тя губи всичките си спестени пари. И понеже няма как да си ги върне, приема предложение за работа... което я кара да погази всичките си
принципи. 

Ще има много хубави филми за опера. Те не са нови, а класически - смятани за едни от най-добрите "оперни" филми. Защо не изгледаш поне един -
музиката е великолепна, историите - емоционални, декорите - вълнуващи... Не, тези филми не са предназначени специално за деца - но не са и
забранени, а на по-големите от вас може да им хареса.
Eто тази вечер например ще дават "Бохеми" на Николо Пучини. В тази опера се разказва за една бедна шивачка и нейните артистични приятели
(също толкова бедни). И за любов. И за, ахъм, трагични обстоятелства! Естествено, нали е опера.



Ще показват и последния филм на прочутия японски режисьор Хаяо Миядзаки. Той има много страхотни анимационни филми, които имат заклети
почитатели и у нас: "Тоторо", "Подвижният замък на Хоул", "Доставките на Кики", "Принцеса Монококе", "Отнесена от духовете" и други. 

Новият му филм се казва "Момчето и чаплата". Разпространителите обаче казват, че не е за деца под 12 години! Може би е малко страшен. Попитай
родителите си и преценете заедно. Но винаги можеш да потърсиш други филми на Миядзаки!

"Тоторо" например винаги е чудесна идея.
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